
Hoolekogu protokoll 13-8.2/6
06.12.2021 kell 17.00-18:45  õpetajate toas

Osalesid: hoolekogu liikmed Merle Koop,Tõnu Jõgi, Consuelo Laanemäe Räim, Aivar Halapuu,
Mairit Laanesaar,Emil Aništšenko
Kooli juhtkonnast viibisid koosolekul Ere Tumm, Ene Liivamägi ja Taavi Karu
Puudus Andres Linnasaar

Päevakava
1. Lõpetanute jätkukoolid ja viimase kolme aasta lõpetanute uute koolivalikute võrdlus
2. I trimestri kokkuvõte
3. Tulevikukooli arenguprogramm
4. Eelarve
5. Arengukava tegevuskava 2022-2024
6. Jooksvad teemad

Protokoll

1. Kooli direktor andis ülevaate kooli lõpetajate haridustee jätkamise valikutest ja edust
kandideerimisel koolidesse.

2. Esimene trimester on toonud välja distantsõppega kaasnenud õpilüngad. Õpetajad
panustavad palju ressurssi õpilaste järjele aitamisse. Esimesel trimestril on palju
energiat kulunud kooli avatuna hoidmisele viiruse leviku taustal. Palju on olnud
operatiivset kriisijuhtimist ja aruannete koostamist.

3. Taavi Karu tutvustas kooli Tulevikukooli arenguprogrammis osalemist 5.-ndate
klassidega. Hetkel on pilootprojektina koostöös Tallinna Ülikooliga vastava astme
klassides rakendatud nn temporühmi, kus lapsed saavad õppida nende õppimistempole
sobivas keskkonnas. Hetkel on tagasiside positiivne nii õpetajate kui lapsevanemate
poolt. Õpilastele teeb muret suurenenud panustamisvajadus ainetunnis.

4. Kooli eelarve on pingeline ning praegune tervise ja energiakriis lubab arvata, et kulud
tõusevad prognoositavast kõrgemaks

5. Hoolekogu kiitis heaks Kreutzwaldi Kooli  Arengukava tegevuskava 2022-2024

Protokollis: Merle Koop

Hoolekogu esimees Tõnu Jõgi


